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Developing youth training and employment through activating cells

guidance and counselling in vocational training institutions
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Abstract

The aim of this study is to identify the counselling and guidance cells
provided in executive decree N©.11-333 of 19 September 2011 specified for
vocational training and education as well as the state inter-sectors
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committee its organization and its functioning. It also aims to develop a
vision about activating the activities of these committees to achieve the goal
of motivating young people to enter vocational training and control
profession and thus enable the trainee in the vocational training institutions
from the professional integration and the guidance towards
entrepreneurship .

Keywords: vocational training; vocational guidance; executive decree 11-
333.

Résumé

Cette étude se propose d’étudier les cellules d'orientation et d’orientation
issues du décret exécutif n ° 11-333 du 19 septembre 2011 précisant les
modalités de leur implantation dans les établissements de formation et
d'enseignement professionnels, ainsi que leur organisation et
fonctionnement. Ces établissements visent a éclairer la perception sur les
activités de comités intersectoriels afin d’ atteindre leur objectif, de motiver
les jeunes a intégrer les centres de formation professionnelle et s'engager
dans l'insertion professionnelle, ou plutét a les orienter vers
'entrepreneuriat et a créer leurs propres entreprises.

Mots clés: Formation professionnelle, Orientation professionnelle, Décret
exécutif n ° 11-333.
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